

**No. 25567. Multilateral**

UNITED NATIONS CONVENTION ON CONTRACTS FOR THE INTERNATIONAL SALE OF GOODS. VIENNA, 11 APRIL 1980 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1489, I-25567.*]

DECLARATION UNDER ARTICLE 94

**Denmark**

*Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 2 July 2012*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 2 July 2012*

WITHDRAWAL OF DECLARATION UNDER ARTICLE 92 MADE UPON RATIFICATION

**Denmark**

*Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 2 July 2012*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 2 July 2012*

**N° 25567. Multilatéral**

CONVENTION DES NATIONS UNIES SUR LES CONTRATS DE VENTE INTERNATIONALE DE MARCHANDISES. VIENNE, 11 AVRIL 1980 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1489, I-25567.*]

DÉCLARATION EN VERTU DE L'ARTICLE 94

**Danemark**

*Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 2 juillet 2012*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 2 juillet 2012*

RETRAIT DE DÉCLARATION EN VERTU DE L'ARTICLE 92 FORMULÉE LORS DE LA RATIFICATION

**Danemark**

*Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 2 juillet 2012*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 2 juillet 2012*